
 

 

2020 義務工作人員訓練班將提升為柔道活動技術人員培訓課程。新課程採取網上教學模式，

學員將學習如何支援大型柔道活動及其所需的必要知識。學員完成網上課程後，需在本地柔

道活動中，運用他們所學知識進行實踐。通過線上課程和實習考核的參加者，將有資格參加

於香港或海外舉行的柔道活動。 

 

線上課程： 

第一期：柔道賽事計時記分系統操作員課程 

第二期：柔道競賽訊息系統專業課程（基本操作） 

 

實習： 

8 小時 x 兩期，共 16 小時 

 

注意：參加者必須在一年內完成實習 

 

有意參加者，請即登記報名參加即將開始的由亞洲柔道聯盟和世界體育大學合辦的課程。亞

洲柔道聯盟/世界體育大學將頒發證書予完成網上課程及實習的參加者。而課程費用將在課程

完成後全數返還（需提交收據及課程合格證書） 

 

第一期課程名稱：柔道賽事計時記分系統操作員課程 

開課時間：2020 年 10 月 26 日-11 月 15 日 （線上課程） 

報名截止日期：2020 年 10 月 25 日  

報名費用：HKD 230  

註冊：https://wsu.globalconnect.academy/sign-up/      

付款：https://cms.judoregistration.org/event-official-program-payment/ 
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The Judo Volunteer Workshop 2020 will be replaced by the new Sports Event Official Training 

Program. In this new program, the participants will first obtain knowledge essential for 

supporting high-level judo events. In addition to the online training, they will also participate 

in the practical phase of the training program by applying their knowledge in the form of 

carrying out event official duties in national/regional events. Participants who pass the online 

courses and complete the required practical requirements successfully will be eligible to 

participate in future international events held in Hong Kong or overseas.  

 

Curriculum 

Online: 

1) Sports Event Support Official Part 1 - Judo Scoreboard Operator Course (Registration 

deadline for next course: Oct 25, 2020)  

2) Sports Event Support Official Part 2 – Event IT Expert Course 

 

In-Person: 

3) 8 hours x 2 sessions for a total of 16 hours of practical training 

 

Note: All of the above requirements would need to be completed within 1 year. 

 

For the interested parties, please sign up for the next upcoming online training organized by 

the Judo Union of Asia and World Sports University. At the completion of the course, a 

certificate will be granted by WSU/JUA. The full cost will be reimbursed upon producing the 

certificate and payment receipt from the online course at the completion of the practical 

session. 

 

Name: IJF Judo Scoreboard Operator Course 

Date: Oct 26, 2020 - Nov 15, 2020 (online) 

Registration Deadline: Oct 25, 2020 

Cost: HKD 230 

Signup: https://wsu.globalconnect.academy/sign-up/ 

Payment: https://cms.judoregistration.org/event-official-program-payment/ 
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